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Abstract:

Gabir Usfur's Critical Heritage Approach envisages/ searches about a strong and sound way to
question this heritage and to depict certain stances to determine its place, and its presence in us. So he
takes the burden to account texts of heritage again to detect the roots of this speech and reveal all
formats leading to its formation. Thus, he read previous critics and redefined some concepts that were
founded on different elements of doubt as the concept of poetry, the artistic image and imagination.

Keywords Heritage — poetry — critics - Gabir Usfur - Approach

Résume:

L'Approximation de Gaber Asfour patrimoine critique envisagées Trouvez I'approche
fondement patrimoine, et de se présenter au seuil de déterminer son statut et sa présence en nous... Il a
pris sur lui de dispositions la nouvelle lecture du patrimoine afin de déterminer leur origines et a révélé
les tendances générales. Il se mit a lire les critiques ancienne et de redéfinir certains concepts qui a été
fondée sur les multiples éléments: le concept de la figure artistique et de poeme et de I'imagination.

Mots clés : critique _ ancienne _ patrimoine _ Gaber Asfour - L'Approximation
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